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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Kásler Miklós, emberi erőforrások minisztere 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "A lengyel kormányhoz hasonlóan támogatja-e a 
kormány a cölikáliával küzdőket élelmiszeráfa-csökkentéssel?" 

Tisztelt Miniszter Úr!
 
Egy  cölikáliás  kisgyermek  édesanyja  keresett  meg  azzal,  hogy  milyen  nagy  kiadást  jelent  a
gluténérzékeny gyermekek étkeztetése. A gluténmentes liszt kilója 1500 Ft fölött van, a pékáru (pl.
kenyér) kilója még a legkedvezőbb áron is 2000 Ft fölött van, azaz egy gluténérzékeny gyermek
étkezése havonta komoly összegekbe kerül. Mivel a cöliákia nem kinőhető, nem kezelhető, ezért a
gluténérzékeny  embernek  élete  végéig  tartania  kell  a  diétát.  Azt  is  írja,  decemberben
Lengyelországban járt és az ottani élelmiszerboltban vásárolt gluténmentes termékeket, amik után
mindössze 5 százalékos áfát kellett fizetni. Óriási segítség lenne ezeknek a gyerekes családoknak,
ha ezek a termékek csak 5 százalékos áfával lennének terhelve.

 

Kérdésem: tervezi-e a kormány, hogy áfacsökkentéssel támogatja a gluténérzékenységgel küzdőket
a méregdrága élelmiszerek megvásárlásában?

 

Válaszát előre is köszönöm.

 

Budapest, 2022. január 20.
 



 
 
 Tisztelettel,
 
 
 Szél Bernadett
 országgyűlési képviselő
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